
PROTOKÓŁ NR 21/16

z posiedzenia Komisji:

Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 03 lutego  2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 18:45.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Sławomir Jakóbowski,

5. Krystyna Konieczna,

6. Anna Klepacz.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agata Młodawska

2. Bożena Wiśniewska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia- przyjęcie porządku obrad.

2. Zapoznanie  się  radnych  z  informacją  o  niedoborach  w  budżecie  w  miesiącu  styczniu  w

niektórych jednostkach oświatowych.

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2016 rok.

4. Sprawy różne.

Ad.  1 Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  otworzył  posiedzenie,  zapoznał

zebranych z porządkiem obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2 Radni p. Wrona i p. Gorczyca podczas kontroli Komisji Rewizyjnej w Szkole Podstawowej nr 1 ,

ujawnili niedobór w budżecie jednostki w m-cu styczniu w kwocie 110 tys. zł, co skutkowało niezapłaceniem

ZUS-u nauczycielom oraz podatku od wynagrodzeń.

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie tego niedoboru, jak również niedoboru w SP nr 3 – 80

tys. zł.

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  nastąpiło  opóźnienie  zwrotu  środków  za  jedną  z  inwestycji,  co  skutkowało

niedoborem  środków  w  tych  jednostkach.  Ponieważ  termin  płatności  ZUS  wypada  piętnastego  każdego

miesiąca a podatku 20-go każdego miesiąca, można było zastosować tego typu zwłokę.

Na obecną chwilę jest  wszystko uregulowane, nie wpłynie to na realizację budżetu na 2016 r.

Ad 3 Przewodniczący zapoznał zebranych z planem pracy K.B.P. i F. na 2016 rok, prosił o dodanie

lub skorygowanie tego planu, po czym komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy.

Ad. 4 W sprawach różnych Pani Burmistrz zapoznała  zebranych ze stanowiskiem Starosty, odnośnie



Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  w  Kowarach.  Od  01.09.2016  r.  Gmina  Kowary  przyjmie  szkołę.

Poinformowała również o wyniku wyceny udziałów w Sp. Stacji Sportów Zimowych i Paralotniarstwa.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

Wniosków brak

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                           Artur Wrona


